附件3 法国中英文对照在职信模板-家庭主妇和孩子提供丈夫付费证明

证明

致申根大使馆

来自：天津市宝迪农业科技股份有限公司
地址：天津市宝坻区石桥工业园区
电话：022-82669851
尊敬的先生或女士：

我叫徐自力，是本公司总经理，我证明以下人员在我公司工作，具体信息如下：

	姓名
	生日
	护照号
	入职时间
	职务
	月薪

	郜瑞正
	15.07.1948
	G33984302
	2001.02.12
	总经理
	8,000RMB


他的妻子王莉（家庭主妇，护照号码G12345678）及女儿郜芳芳（学生，护照号码G87654321）准备在2011年01月去欧洲旅游，我保证他们遵守当地法律法规并按时回国。

所有费用由郜瑞正承担。

祝好

注册号：4101851100184
Certification Letter

To: Schengen Embassy           
Fm: Henan Dengfeng Industries Co., Ltd.
Add: No.72, Songyang Road, Fengfeng City, Henan Pro.
Tel: 0371-62831313
Dear Sir or Madam:

My name is Gao Hongna. I am the General Manager of the unit. I am to certify that the following person is working in our unit.

	Name
	D.O.B
	P.P. No.
	Entry Time 
	Position
	Salary/m

	Mr. Gao Ruizheng
	15.07.1948
	G33984302
	2001.02.12
	General Manager
	8,000RMB


His wife Ms. Wang Li (Housewife, PP No.:G12345678) and his daughter Gao Fangfang (Student, PP No.:G87654321) will travel to European Countries during Jan in 2011. Hereby we guarantee that they will abide all of laws and regulations of the countries where they stay and come back to China on time.

All the cost during the trip including health insurance will be paid by Mr. Gao Ruizheng.
Yours Faithfully,
Registration No. 4101851100184
